
MR jaarverslag 2022-2023 

1. Bezetting MR 

De bezetting van de Mr begon met 3 personeelsleden en 3 ouders. 
Twee personeelsleden en een ouder hebben de basis MR cursus gevolgd. 
We hebben aan het eind van het schooljaar afscheid genomen van 1 ouderlid en daar 3 nieuwe leden 
voor in de plaats teruggekregen. 

 

     2. personele bezetting  

We zijn dit schooljaar gestart met een nieuwe adjunct, onderwijsassistente en leerkracht.  
We hebben een aantal leerkrachten gehad die bij de start van schooljaar met zwangerschapsverlof 
waren  en gedurende het schooljaar weer terugkwamen.  
In het afgelopen jaar is de schoolmaatschappelijk werkster met pensioen en een adjunct met pre- 
pensioen gegaan en is een leerkracht verandert van baan. 
Ook hebben we zieke collega`s gehad waaronder een langdurige afwezigheid van de conciërge. 
Daarvoor hebben we tijdelijk een aantal uren per week een vervanger gehad. ( oud conciërge ) 
Uiteindelijk is er een andere conciërge aangenomen in tijdelijke dienst.  
Aan het einde van het schooljaar heeft een leerkracht afscheid genomen van de Bombardon.  
Het is ons dit schooljaar goed gelukt om de bezetting rond te krijgen en te behouden, mede doordat 
we een groep hebben opgeheven en de leerlingen daarvan in andere groepen hebben geplaatst. Dit 
gaf ruimte om ziektes op te kunnen vangen. Als er geen zieken waren is de leerkracht ingezet ter 
ondersteuning in de groepen.  
De pauzes zijn verandert. Er zijn geen 2 pauzes meer voor de SBO heterogene groepen. De onder en 
bovenbouw zijn samengevoegd waardoor er minder personeel pauze hoeft te lopen. Er zijn dus nog 
maar 2 verschillende pauzes: de heterogene pauze en die voor de structuur.  ( naast de kleuter 
pauzes) 
 

3. Financiën 
 
De ouderbijdrage is dit schooljaar verhoogd van 28 naar 30 euro.  
Er was een mogelijkheid om in termijnen te betalen en ouders die dat kunnen en willen kunnen meer 
betalen. Dat laatste is ook daadwerkelijk gebeurt. Erg fijn!!  
Meer dan de helft van de ouders hebben de vrijwillige ouderbijdrage  betaald.  
Belangrijk is het dat kinderen met alle activiteiten meedoen, ook als de ouderbijdrage niet wordt 
betaald. Dit is ook een wettelijke voorwaarde.  
Ook voor het schoolreisje geldt: de mogelijkheid bieden om in termijnen te betalen is belangrijk.  
Het overgrote deel van de ouders hebben hun het gevraagde bedrag voor het schoolreisje betaald. 
Er zijn 108 kinderen mee geweest op schoolreis. Voor 10 procent is er geen schoolreisgeld betaald. 
  
Over het kalenderjaar 22 was er een groot tekort op de OJA en JAO groepen. Kleine groepen met veel 

personeel. Hier moest de gemeente bijspringen om de tekorten aan te vullen. De gemeente wilde 

dat niet meer. Het gat van het tekort is uiteindelijk gedicht door de samenwerkende partijen rond 

deze groepen. ( Gemeente Almere, Passend Onderwijs en ASG.)   De bekostiging van de JOA groepen 

zal ook de komende jaren de nodige zorg opleveren. Door de financiële  loskoppeling van de JOA en 

de JAO  is er meer duidelijkheid over het ontstaan van de ( mogelijke)  tekorten. Dit is helpend voor 

het maken van de juiste keuzes qua inhoud en bekostiging.  Vanuit onderwijs maken wij duidelijk wat 

wij in de groepen Triangel en Tamboerijn doen en vanuit psychiatrie wordt dat ook gedaan t.a.v.  de 

behandelingen. De inhoud van de groepen is inmiddels vastgesteld en er is naar een oplossing 

gezocht voor de financiering. 



Begroting school: Er is een kaderbespreking geweest over de begroting. Het bovenschoolse kader 

(ondersteuningsbureau) gaat meer geld kosten en dat moet vanuit de scholen komen. De afdracht 

per leerling is gestegen. 

Ook de loonkosten voor de school zijn door de salarisverhogingen flink gestegen, de indexeringen 

van de arrangementsmiddelen Passend Onderwijs blijft achter bij de stijging van de loonkosten. Dit 

levert knelpunten op tussen het afgesproken aanbod dat geleverd moet worden en de (personele) 

bekostiging hiervan. 

 

4. Extra activiteiten 

Aanvraag voor ANWB plein is gedaan. Dit is door vele collega`s via Social media verspreid. Nu 

afwachten of er genoeg stemmen binnen zijn gekomen. Helaas hebben we niet genoeg stemmen 

binnengehaald om het plein te krijgen.  

14 van onze leerlingen hebben een geweldige dag vanuit stichting Hoogvlieger meegemaakt. Ze 

werden met allerlei voertuigen naar vliegveld Lelystad gebracht en daar ontvangen met allerlei 

dingen om te doen. Ook een rondvlucht in een sportvliegtuigje gemaakt .Dank voor de organisatie   

Sven. 

Ridders in school was een geweldige dag waar kinderen een ochtend allerlei oefeningen uit de 

riddertijd mochten doen en in de middag een riddergevecht te paard plaatsvond. 

Schoolreis naar Orchideeënhoeve was zeer geslaagd. 

Verder hebben klassen deelgenomen aan het muziekmenu en hebben sommigen excursies gevolgd. 

overzicht activiteiten voor kinderen schooljaar: 

• Keuzeclub gaat binnenkort weer van start ( 4 a 5 x drie weken) 

• Vrijdagmiddagpauzes Droomspeelbus ( stichting de Schoor)  met activiteiten op het 

pannaveld 

• 27 oktober Hoorn en Cornet naar Nemo ter compensatie van schoolkamp 

• Elke groep krijgt 3x een muziekworkshop door het schooljaar heen 

• Luchtkussen aantal keren dit schooljaar ( niet voor elke vakantie) 

• Elke groep excursie en evt. leskist van Stad en Natuur 

• Elke groep een yogales op een woensdagochtend 

• 5 december Sinterklaasviering 

• 20 dec groepen fagot tot en met Bariton naar Kerstconcert in de Kunstlinie 

• 21 december kerstlunch/kerstdiner 

• 22 maart verjaardagendag 

• 6 april schoolreisje 

• Schoolvoetbaltoernooi 

• Sportdag  

• Miniboerderij op school voor de kleutergroepen (tijdens het schoolreisje)  

 

5.  

6. Inspectiebezoek 



We hebben een bezoek gehad van de inspectie. Een thema onderzoek voor het jaarverslag  van de 

onderwijsinspectie over 2023 dat in april 2024 uitgebracht wordt. De inspecteur heeft gekeken  naar 

de ondersteuningsstructuur. Dit aan de hand van de casuïstiek van  4 leerlingen. Ze hebben daar in 

de klassen gekeken en naar de trajecten die voor deze kinderen lopen. Er is met de kinderen, ouders 

en leerkrachten gesproken.  

De conclusie was dat de ondersteuning van een hoog niveau is. Ze wilde graag dat de minister eens 

kwam kijken. Men was erg enthousiast. Veel lof!! 

  

7. Vernieuwingen onderwijs: 

We zijn bezig met het leesonderwijs. Er moet eerst een visie komen en dan gaan we kijken wat er bij 

onze leerlingen past. Het taalonderwijs gaat daar ook onder vallen.  

We zijn bezig met het zoeken naar een nieuwe methode voor Engels. 

Er komen meer chromebooks om digitale ondersteuning bij het oefenen in de methodes.  

Er is onderzoek gedaan naar Doelab wat komend jaar vorm gaat krijgen. Doelab is gericht op het 

onderwijsaanbod voor kinderen die meer praktisch leren. 

 

8. Armoedebeleid: 

In kader van het armoedebeleid zijn  er diverse  acties  ondernomen onder aansturing van  onze 

school maatschappelijk werker. In het kader van de armoede bestrijding door de overheid doet de 

Bombardon mee aan het project schoolmaaltijden. We hebben ervoor gekozen dit te doen via de 

mogelijkheid van de zgn. maaltijdkaarten. Ouders kunnen hier gebruik van maken en krijgen 

daardoor extra financiële middelen om de kinderen een gezonde lunch mee naar school te geven. 

Daarnaast  hebben we weer deelgenomen aan het  EU schoolfruit. Gedurende de  wintermaanden 

krijgen de kinderen extra fruit op school. 

 

 

 

 

 

 


